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ZAPISNIK  
SA 31. SJEDNICE VMO VOJAK 

 
 

31. sjednica VMO Vojak održana je 28. veljače 2022. (ponedjeljak) s početkom u 17 sati u 
prostorijama MO Vojak, Mihanovićeva 1 B. 
 
 

 Sjednici su bili nazočni: 
- Marino Mataija, predsjednik VMO 
- Doris Kušić, članica VMO 
- Saša Muschet, član VMO 
- Mirko Pauletić, član VMO 
- Nika Pavlinić, tajnica MO Vojak 

 
Sjednici nisu su bili nazočni: 
- Nikola Dujić, zamjenik predsjednika VMO 
 
 
Zapisnik sa 30. sjednice usvojen je jednoglasno. 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Male komunalne akcije- prijedlog novog rješenja 
2. Zaprimljeni/poslani dopisi građana/nadležnih službi 
3. Tekuća komunalna problematika 
4. Razno 

 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
 

AD 1 
 Vijeće mjesnog odbora Vojak je zaprimilo dopis Odjela za gradsku samoupravu i upravu u 

kojem je predložen novi način raspodjele sredstava za Male komunalne akcije. Na istu 
temu održan je i sastanak Gradonačelnika i predstavnika komunalnih službi s 
predsjednicima Vijeća mjesnih odbora na kojem je kroz prezentaciju predstavljen novi 
model. Glavna promjena u odnosu na dosadašnji sustav bilo bi ukidanje sredstava 
poravnanja (40% ukupnog iznosa za Male komunalne akcije) koja su se po određenim 
kriterijima raspoređivale slabije opremljenim mjesnim odborima. Umjesto toga 40% 
sredstava za Male komunalne akcije usmjerilo bi se na održavanje već postojeće 



infrastrukture. Novi model pratio bi se kroz razdoblje od 4 godine te bi se nakon tog 
perioda napravila evaluacija koja bi pokazala funkcionalnost modela. Odluku o rasporedu 
ovih sredstava donosio bi Grad Rijeka uz konzultativno prethodno mišljenje Vijeća 
mjesnih odbora. O preostalom iznosu od 60% neposredno bi odlučivali mjesni odbori.  

 

 Zaključak: 
 Nakon dulje rasprave Vijeće je jednoglasno usvojilo prijedlog novog modela 

raspodjele sredstava za Male komunalne akcije. 
 
 
 

AD 2 
 AD 2.1. 
 Tajnica mjesnog odbora Vojak obavijestila je prisutne o odgovoru građana na mišljenje 

Vijeća koji traži da se na križanju slijepog odvojka ulice Drage Šćitara i Marohnićeve ulice 
postavi prometno ogledalo. Građanin inzistira da se radi o prometnici (a ne slijepom 
odvojku ulice kojim se većinom koriste pješaci) kojom se služe 4 stambena objekta te je 
zbog nepropisno parkiranih vozila u Marohnićevoj ulici potrebno postaviti prometno 
ogledalo.  

    
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Vijeće je raspravljalo o prijedlogu 
građana te je donesena jednoglasna odluka da se od nadležnih službi Rijeka plusa 
zatraži očitovanje o potrebi postavljanja prometnog ogledala na predmetnoj lokaciji. 

 
 

 AD 2.2. 
 Tajnica mjesnog odbora Vojak obavijestila je prisutne o odgovoru nadležnih službi Rijeka 

plusa vezano za postavljanje prometnog ogledala u Mihanovićevoj ulici nasuprot kućnom 
broju 32. Prilikom obrade zahtjeva došlo je do krivog shvaćanja pozicije prometnog 
ogledala. Izvidom na terenu odobreno je postavljanje prometnog ogledala nasuprot 
kućnog broja 32. 
 
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Od nadležnih službi Rijeka plusa će 
se zatražiti informacija da li je prometno ogledalo moguće postaviti iz sredstava 
redovnog održavanja. 

 
 
 AD 2.3. 
 Tajnica mjesnog odbora Vojak obavijestila je prisutne o dopisu građana koji traže da se 

uredi zelenilo oko njihove zgrade u Ulici Slavka Krautzeka 95.  Zatraženo je orezivanje 
zelenila i grmlja koji se nalaze u blizini parkirališta kako ne bi došlo do oštećivanja vozila. 
Zahtjev je proslijeđen na postupanje Direkciji zajedničkih komunalnih djelatnosti te je 
zatraženo njihovo očitovanje o mogućnosti postupanja. 
 
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje.  
 
 
 AD 2.4. 
 Tajnica mjesnog odbora Vojak obavijestila je prisutne o dopisu građana koji traži da se 

saniraju oštećenja kolnika na parkirnim mjestima u ulici Nike Katunara (nasuprot 
ugostiteljskog objekta Dexa). 

 
 



Zaključak: 
 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Zahtjev će se proslijediti Rijeka 

plusu na postupanje.  
 
 
 
AD 3 
 Nije bilo prijedloga. 
 
 

AD 4 
 Nije bilo prijedloga. 
 
 
 
Sjednica je završila u 19 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
 
Zapisničar- referent za mjesnu samoupravu:        Predsjednik Vijeća MO Vojak: 
 
   Nika Pavlinić                       Marino Mataija 


